
 

12. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA OBČINSKIH SVETNIKOV 

 

 

V nadaljevanju dajemo odgovor na pobude in vprašanja svetnic in svetnikov, ki so 

bila podana na 19. redni seji Občinskega sveta Občine Radlje ob Dravi, dne 15.5.2017. 

 

Alenka HELBL: Glede na odgovor direktorja ŠKTM v zvezi s prostovoljstvom, bi želela še 

pisni odgovor, zato daje pisno zahtevo po dopolnitvi tega odgovora. 

 

ODGOVOR: Pobuda je bila posredovana Javnemu zavodu ŠKTM Radlje ob Dravi. Dne 

7. 6. 2017 smo prejeli odgovor, ki je v prilogi gradiva. 

 

Robert KRIVOGRAD: Opaža, da se v športnem parku povzroča škoda (trganje mrež, 

lomljenje golov, itd.), zato predlaga omejitev dostopa ali kakšen nadzor na igrišču. 

Zanima ga tudi, kdaj se na pomožnem igrišču načrtuje postavitev golov za treninge. 

 

ODGOVOR: Vprašanje in pobuda je bila posredovana Javnemu zavodu ŠKTM Radlje 

ob Dravi. O prejetem odgovoru vas bomo obvestili. 

 

V prilogi gradiva vam prav tako pošiljamo odgovor na pobude in vprašanja svetnic in 

svetnikov 18. redne seje Občinskega sveta Občine Radlje ob Dravi, ki smo ga dne 19. 

6. 2017 prejeli od Komisije za vodenje problematike urejanja lokalnega in uličnega 

prometa ter parkirnih prostorov v Občini Radlje ob Dravi ter odgovor, ki smo ga dne 

24.5.2017 prejeli s strani Javnega podjetja Kanalizacija in čistilna naprava Radlje ob 

Dravi.  














